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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Emőke részére
Hegiben

Tisztelt EmőkAsszony!

„Építkezhet-e a Magyar Nemzeti Galéria?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Nemzeti Galéria birtokba vette az eddig a Ludwig-gyűjteménynek otthont adó, a
Budavári Palota „A" épületét . A tervek szerint ősszel nyílna az első kiállítás, ám hiányzik a
légkondicionálás .

Kérdezem Miniszter urat:

Lesz-e pénz a légkondicionáló berendezésekre?
Mennyi költségvetési támogatást kaphat erre a célra a Magyar Nemzeti Galéria 2006-ban, illetve
2007-ben?

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2006 . július 6 .
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